
 

 

 

     

 

Αθήνα, 22 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Τουρισμού 

 τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 

Θέμα: «Ανάγκη στήριξης επαγγελματιών της Φολέγανδρου» 

Από επιστολή-καταγγελία επαγγελματιών της Φολέγανδρου που ήρθε στο φως της 

δημοσιότητας ενημερωθήκαμε για τα εντονότατα προβλήματα που αντιμετωπίζουν. 

Σύμφωνα με όσα αναφέρονται στην καταγγελία κι ενώ τα προγραμματισμένα δρομολόγια 

ταχύπλοων δεν εκτελούνται εδώ και περισσότερο από ένα μήνα, η μοναδική εταιρεία που 

τα πραγματοποιεί αναμένεται να εκκινήσει την επαναλειτουργία τους αρχές Ιουλίου. Όμως, 

οι επισκέπτες που επιθυμούν να κάνουν κράτηση μπορούν κανονικά να προχωρήσουν, με 

τα χρήματα, όμως, αυτών των κρατήσεων να μην επιστρέφονται, δυστυχώς, παρά να 

χορηγούνται vouchers για μελλοντική χρήση. 

Ταυτόχρονα, η σχετική πληροφόρηση που παρέχεται από τις ακτοπλοϊκές εταιρείες καθώς 

και τα ταξιδιωτικά πρακτορεία δεν είναι σαφής, γεγονός που γεννά άσκοπες εντάσεις και 

παράπονα. 

Παράλληλα, ειδικά στην παρούσα φάση, κατά την οποία, λόγω της πανδημίας του 

κορωνοϊού, τόσο οι επαγγελματίες όσο και οι εργαζόμενοι στον τουριστικό κλάδο έχουν 

πληγεί, δοκιμάζονται καθημερινά και αναμένεται να δοκιμαστούν περισσότερο εξαιτίας των 

μειωμένων τουριστικών ροών του φετινού καλοκαιριού, η στήριξη της Πολιτείας είναι 

απαραίτητη για να μην αφανιστούν οι περισσότερες επιχειρήσεις του κλάδου και να μην 

οδηγηθούν στην ανεργία χιλιάδες συμπολίτες μας. 

Για τους λόγους αυτούς, η ελλιπής στήριξη των ακτοπλοϊκών και των ταχύπλοων 

διασυνδέσεων μπορεί να αποβεί μοιραία. 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Ποια βήματα θα γίνουν ώστε να καταστούν τα ακτοπλοϊκά δρομολόγια αξιόπιστα και το 

φετινό καλοκαίρι; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες θα ληφθούν ώστε να διασφαλιστεί η απρόσκοπτη διασύνδεση μικρών 

νησιών, όπως η Φολέγανδρος, με το λιμάνι του Πειραιά με ταχύπλοα, κάνοντας χρήση των 

υπαρχουσών συμβάσεων ή συνάπτοντας νέες; 

3. Ποιες κινήσεις άμεσης και έμπρακτης στήριξης των επιχειρήσεων τουρισμού και 

επισιτισμού νησιών όπως η Φολέγανδρος θα γίνουν, που ειδικά αυτό το καλοκαίρι θα 

δοκιμαστούν εξαιτίας του μειωμένου αριθμού επισκεπτών; 

4. Πώς θα διασφαλιστεί πως οι επισκέπτες-ταξιδιώτες που έχουν κάνει online κράτηση, αλλά 

δεν πραγματοποιήθηκε το δρομολόγιο με υπαιτιότητα της ακτοπλοϊκής εταιρείας θα 

αποζημιώνονται στο ακέραιο; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

                   Φωτεινή Μπακαδήμα 




